
Protokoll från U-sektion 

Plats: Google Meet 

Tid: måndag 5 april 2021 klockan 19:00 

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Maria A, Patrik K, Sofia S, Johan J, Tobias. 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Tobias Nolberg Svensson.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelsen 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Ungdomssektion – fortsatt behov av påfyllning av medlemmar i sektionen från de 

yngre lagen    

 Inköp av vattenflaskor från Melleruds plast– Patrik har begärt offert på inköp av 1 L 

flaskor  

 Hyra konstgräsplan – styrelsen har fattat beslut om att divisionslagen får hyra för en 

summa upp till 1500 kr 

 Träningstider utomhus är fördelade och klara  

 Fotbollsskolan – styrelsen har fattat beslut om att fotbollsskolan ska genomföras i 

möjligaste mån – Patrik ska medverka vid möte med DFF den 7 april för att se om 

skolan går att genomföra i SvFF regi eller om föreningen ska köra i egen regi 

Protokoll styrelse  

 Storstädning av omklädningsrum 1 gång/månad – offert har begärts in från städbolag 

 Dialogmöte ska hållas 6/4 gällande konstgräsplan där EdsFF, kommunen och övriga 

aktörer medverkar 

 Ekonomin i föreningen ser bra ut 

§ 5 Träningstider för högstadieelever 

Det beslut som ungdomssektionen fattade gällande träningsstopp för högstadieelever 

gäller fram till och med idag (5 april) – nytt beslut om vad som fortsatt ska gälla behöver 

därmed fattas. Jonas har stämt av med Kristoffer W – Kristoffer bedömer i dagsläget att 

de äldre lagen kan få återgå till träning under förutsättning att träningen bedrivs utomhus, 

avstånd hålls och att handsprit finns att tillgå, dock kan läget snabbt ändras och föreningen 

måste vara beredda på att fatta nya beslut snabbt om behov av detta uppstår. 

Ungdomssektionen beslutar att föreslå till styrelsen att beslut fattas om att divisionslagen 

får återgå till träning utomhus – Jonas kontaktar Hans Å för avstämning med styrelsen 



inför beslut. Jonas skickar ut info i ledarlänken om vad som fortsatt ska gälla för träning 

för divisionslagen.  Sektionen beslutar att om läget förändras har Jonas mandat att fatta 

nytt beslut om träningar får bedrivas eller inte. 

§ 6 Domarrutiner  

 Domarutbildning ungdomsdomare: I år ska P/F -07/08 gå domarutbildning för att bli 

ungdomsdomare – utbildningen genomförs av Mattias och Johan.  

 Domarutbildning seniordomare: utbildning ska genomföras via DFF – fråga har gått ut 

till dam- och herrlaget om att gå utbildningen – utbildningen genomförs digitalt 

torsdag 8 april 

 Domararvode – ungdomssektionen beslutar att köra på samma nivå på arvode som 

gällde för 2020.  

 Sedan innan har rutin tagits fram för vad som ska gälla på matcher som ska dömas – 

de som ansvarar för matchen (lagledarna) ansvarar för att ta emot domaren inför match 

samt även stötta domaren under match om behov av detta uppstår.  

§ 7 Matchställ mm 

3 nya ställ kommer att köpas in – sponsorer är fortsatt Gillack och Swedal. 

Nya bollar ska köpas in (stl 5) – då både ungdom och senior använder samma storlek på bollar 

föreslås att man köper in bollar i olika färger - Jonas stämmer av med senior vilken färg på 

bollar som ungdom ska köpa in   

§ 8 New Body   

Försäljningen är genomförd. Arbete pågår nu med att få in samtliga betalningar – påminnelser 

har gått ut till ledarna i de lag där betalningar saknas.   

§ 9 Avbytarbås B-plan 

Avbytarbåsen byggs av AME. Arbete inför grundläggning för båsen ska planeras – Jonas, 

Patrik och Tobias möts upp på Bergslätt söndag 11 april kl 17:15 för att planera arbetet med 

grundläggning.  

§ 10 F13 

Då F13 stod utan tränare kallade Jonas och Mattias J till ett föräldramöte med föräldrar i F13 

för att komma till en lösning. Mötet resulterade i ett beslut om att F13 kommer att tränas av 2 

ungdomar med stöd av Sandra (förälder). Patrik kontaktar ungdomarna och Sandra för 

genomgång av uppdragsbeskrivning mm för att komma igång med träningar.  

§ 11 Utdrag ur belastningsregistret 

Fortsatt är det en del som släpar med inlämnande av utdrag ur belastningsregistret. Patrik 

och Jonas kollar upp hur många som inte lämnat in och skickar ut påminnelser till berörda 

att snarast inkomma med utdrag.  



§ 12 Bingolotter 

Ungdomslagen har sålt bingolotter till påsk tidigare år men detta har inte skett i år – Jonas 

och Patrik tar upp frågan med styrelsen om varför försäljning av bingolotter via 

ungdomslagen uteblev i år.   

§ 13 Bollkallar 

Under 2020 hade man inga bollkallar pga restriktioner om maxantal på matcher – hur ska 

vi tänka under 2021? - Patrik och Jonas tar upp frågan med styrelsen.    

§ 14 Övriga frågor   

 Jonas tar upp frågan med Mathias Ottosson gällande de pengar som finns kvar efter 

nedläggning av pojklag –  det finns lite olika förslag på vad pengarna kan nyttjas till, t 

ex inköp av matchur till B-plan eller inköp av en sarg att använda för de yngre lagen  

 Info om konstgräsplanen – Patrik håller på att titta på en lösning där man säljer 

arenanamnet (t ex SJB Arena), Patrik föreslår att även sommar- och vintercupen kan 

ingå i försäljningen av arenanamnet så att dessa byter namn till det samma som arenan 

– ungdomssektionen ställer sig positiva till detta upplägg   

 Ungdomssektionen beslutar att genomföra sektionsmöten som fysiska möten i 

möjligaste mån  

 Nästa möte hålls i maj – Jonas kallar.   

 

Vid pennan 

Maria Andersson 


